
Λέξεις που γράφονται 

ενωμένες σε μία

Γ.Φ.



Γράφονται με
μια λέξη:

Α
• απεναντίας

• απευθείας

• άραγε 

• αφενός

• αφετέρου

• αφότου



Γράφονται με
μια λέξη:

Β Γ Δ

(13 - 19)

• δεκατρία

• δεκατέσσερα

• δεκαπέντε

• δεκαέξι

• δεκαεφτά

• δεκαοκτώ

• δεκαεννιά



Γράφονται με
μια λέξη:

• εξίσου

• επικεφαλής

• επιμέρους

• επιπλέον

• επιτέλους

• επιτόπου

• εφάπαξ

• εφόσον

• έκτοτε

• ενόψει

• εντάξει

• εντούτοις

• εντωμεταξύ

• εξαιτίας 

• εξάλλου

• εξαρχής

Ε



Γράφονται με
μια λέξη:

Ζ Η Θ Ι Κ

• καθαυτό

• καθαυτή

• καθένας- ιά- α

• καθεξής

• καθετί

• καθόσον

• καθότι

• καταγής

• καλημέρα

• καληνύχτα

• καλησπέρα

• καλωσορίζω

• κατεξοχήν

• κατευθείαν

• κατιτί 

• κιόλας



Γράφονται με
μια λέξη:

Λ Μ
• μεμιάς

• μολαταύτα

• μολονότι



Γράφονται με
μια λέξη:

Ν Ξ Ο

• ολημέρα

• ολημερίς

• οληνύχτα

• ολονυχτίς

• ολοένα

• ολωσδιόλου

• οποιοσδήποτε

• οποιαδήποτε

• οποιοδήποτε

• οπουδήποτε

• οπωσδήποτε

• οσοσδήποτε

• οσηδήποτε

• οσοδήποτε

• οτιδήποτε 



Γράφονται με
μια λέξη:

Π
• παραταύτα

• παρόλη

• παρόλο

• παρόλα

• παρότι

• προπαντός

• προπάντων



Γράφονται με
μια λέξη:

Ρ ΢ Σ Τ
• υπόψη



Γράφονται με
μια λέξη:

Φ Χ Ψ Ω
• ωστόσο
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